
Protokoll från styrelsemöte Sandhults Hembygdsförening  
 
Var:  Götseredstugan 
När: 2024-02-20 
 
Närvarande: Valter Teesalu, Lennart Bjufström, Lars-Erik Sandin, Peter Lindstedt, Jan-Erik 
Svensson, John-Olov Albrektsson, Sven-Erik Sandblom och Christina Eliasson.  
  
  
 
§1 Mötet öppnades av ordförande och alla hälsades välkomna  
 
§2 Till att justera dagens protokoll valdes Sven-Erik Sandbllom 
 
§3 Dagordningen godkändes 
 
§4 Ekonomisk genomgång av Jan-Erik: Redovisning av ekonomin för januari 
 2024 ekonomiska läget, balansräkning, föreningens tillgångar, skulder, 
 eget kapital och intäkter. Dessa finns i bifogade handlingar.  
 Jan-Erik har  även gjort ett budgetförslag, där vår ekonomi kommer att gå +-
 0 detta år. Ett tält har inhandlats, där Samråd väst sponsrar oss. 
  
§5 Det fanns 130 betalande medlemmar från år 2023 och det har det gått ut 
 brev och mail till 222 medlemmar. I dagsläget har vi fått in 66 betalande 
 medlemmar. 
  
§6 Valter hade ett förslag att vi ska höja hyran från 800kr till 1000kr from 1/7-24 

då vi hyr ut hela dygn/helg och det finns möjlighet att även låna flera av husen 
och delar av vår IT-utrustning. Elen har också höjts. 

 Styrelsen beslutar att hyran höjs from 1/7-2024 till 1000kr. 
 
§7 Det behöver göras en ansvarsfördelning för styrelsen. Ansvaret läggs ut på flera 

styrelsemedlemmar för de evenemang som vi kommer att ha under året. De 
namn som står uppradade nedan är de som har ansvaret över de frivilliga till 
evenemangen.  

 Fördelningen är följande: 
 Fönsterrenovering – Sven-Erik och Valter 
 Kulturvandringar vår och höst – Anna 
 Torpvandringar vår och höst – Valter  
 Kyrkogårdsvandring – Valter  
 Nationaldagsfirande – John-Olov kaffekokning och diskmaskin, Christina 

Sverigebakelser och servering 
 Höstens evenemang tar vi beslut om på nästa styrelsemöte.  
  
§8 Hembygdsföreningens yttre skötsel kommer Peter att ansvara för, utifrån vad 

styrelsen beslutar. Lars-Erik kommer att ingå. 
 



 
 
 
§9 Då styrelsen även varit valberedning detta år, kommer alla i styrelsen försöka 

finna 2st suppleanter till nästa års styrelse.  
 Valter läser upp verksamhetsberättelse och berättar om årsmötet.  
 
§10 Övriga frågor: Christina undrar hur många i styrelsen kan baka till årsmötet?  

John-Olov(Birgitta), Lars-Erik, Jan-Erik(Lorita) och Christina bakar. Det blir 
bildspelsvisning efter årsmötesförhandlingar om intresse finns. 

 Tältet kommer under veckan och Jan-Erik undrar vilka som kan hjälpa till att 
bära in i ladan?  

 John-Olov berättar om pärmen där intervjun med Evert Karlsson finns och var 
bilderna finns i ”minnet”.  När det ska sammanställas (ord och bild) behöver 
Valter, Claes och John-Olov vara med. Ev Leif och Saga också. Valter bokar en 
tid. 

 
§11 Nästa möte blir årsmötet söndag 10/3 kl 15.00. Konstitutionsmöte efteråt. 
 Styrelsemöte ändrat till torsdag 11/4 kl 18.00 
   
§12 Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Valter Teesalu,   Ordförande  Christina Eliasson,   Sekreterare 
 
 
    
  Sven-Erik Sandblom,   Justerare 
 
 


